
   
 
 

ZITTINGSVERSLAG VAN DE GEMEENTERAAD 
 
 

Zitting van 25 oktober 2023. 

Aanwezig: François Willems, Ronny Heuvinck, Maria Van Keer, 
Gunther Buggenhout, Raf De Wolf, Goedele Uyttersprot, 
Christoph De Backer, Ann Doran, Guido Van Herreweghe, 
Jan Vanderstraeten, Freya Saeys, Reinout De Mol, Goedele De Cock, 
Charlotte De Smet, Werner Jansegers, Els Lambrecht, Mike Torck, 
Reinoud Van Stappen, Gunther Van Haut, Jordi Stallaert, 
Terence François, Carin Meert, Kurt Guns, Geert De Saedeleir: 
Raadsleden; 
Peter Huyck: Voorzitter; 
Luc Vermeir: Algemeen directeur 

  
  

 

Het zittingsverslag wordt aangevuld met een geluidsopname die werd opgeladen in Cobra.  

De tijdsindexen zijn de volgende: 

1.  01.46  Goedkeuring notulen en zittingsverslag gemeenteraad 27 september 2023. 
 
2.  02.54  Migratie en vernieuwing Wi-Fi-licenties door Bryggia. Goedkeuring plan van 

aanpak en gunning aan het consortium Bryggia. 
 
3.  05.18  FARYS ov. Buitengewone algemene vergadering van 15 december 2023. 

Goedkeuring van de agenda en vaststelling van het mandaat van de 
vertegenwoordigers. 

 
4.  06.04  TMVS dv . Buitengewone algemene vergadering van 12 december. 

Goedkeuring van de agenda en vaststelling van het mandaat van de 
vertegenwoordigers. 

 
5.  06.45  Afstemming Vervoerregio Aalst op de Denderregio. Goedkeuring. 
 
6.  10.41  Aankoop van elektrisch materiaal. Vaststellen plaatsingsprocedure.  
 
7.  12.10  OpLebBug. Samenwerkingsovereenkomst. Goedkeuring. 
 
8.  19.17  Gemeenteschool. Arbeidsreglement. Goedkeuring wijziging. 
 
9.  21.10  Dienst verhuur. Reglement verhuur materiaal gemeente Lebbeke. Vaststelling. 
 

Provincie Oost-Vlaanderen  
Arrondissement Dendermonde 
Gemeente Lebbeke 
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10.  29.05  Rooilijnplan voor een trage gemeenteweg te Lebbeke, tussen buurtweg 
319 en buurtweg 318, tussen de Bellestraat en de Blijstraat, door verlegging 
van een deel van buurtweg 319. Definitieve vaststelling. 

 
31.53    Vragen raadsleden 
 
 
De zitting wordt geopend om 20.04 uur. 
 
 

OPENBARE VERGADERING 
 
Raadslid Gunther Van Haut deelt mee dat hij vanaf heden niet langer deel uitmaakt van de 
fractie Vooruit-Groen en bijgevolg als onafhankelijk raadslid zal zetelen. 
 
Schepen Mike Torck wordt vanuit de fractie aangeduid als fractievoorzitter van Vooruit-
Groen. 
 

Bespreekpunten 

1.  Goedkeuring notulen en zittingsverslag gemeenteraad 27 september 2023. 
 
De notulen en het zittingsverslag van de gemeenteraad van 27 september 2023 worden met 
algemeen akkoord goedgekeurd. 
 
 
 
2.  Migratie en vernieuwing Wi-Fi-licenties door Bryggia. Goedkeuring plan van 

aanpak en gunning aan het consortium Bryggia. 
 
 
Schepen Raf De Wolf licht het agendapunt toe. 
 
Bevoegdheid 
Het decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017, artikel 41 10° dat bepaalt dat de 
gemeenteraad bevoegd is voor het vaststellen van de plaatsingsprocedure en het vaststellen 
van de voorwaarden van overheidsopdrachten. 
 
Juridische context 

- De wet van 17 juni 2016 over overheidsopdrachten. 
- De wet van 17 juni 2013 over de motivering, de informatie en de rechtsmiddelen 

inzake overheidsopdrachten en bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en 
diensten. 

- Het koninklijk besluit van 18 april 2017 over plaatsing overheidsopdrachten klassieke 
sectoren, en latere wijzigingen. 

- Het koninklijk besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene 
uitvoeringsregels van de overheidsopdrachten en van de concessies voor openbare 
werken. 

- De beslissing van de gemeenteraad van 27 september 2023 betreffende de 
toetreding tot de opdrachtencentrale van stad Brugge . 

- Het besluit van het college van burgemeester en schepenen van 13 juni 2022 
waarmee de aankoopprocedure werd goedgekeurd. 
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Feitelijke argumentatie 
Aan de gemeenteraad wordt voorgesteld om het voorgestelde plan van aanpak voor de 
vernieuwing van de Wi-Fi-structuur goed te keuren en deze opdracht via raamcontract Stad 
Brugge aan het consortium BRYGGIA, Leuvensesteenweg 540 - bus 3, 1930 Zaventem te 
plaatsen. 
 
Procedurele voorwaarden 
Het college van burgemeester en schepenen heeft op 12 oktober 2023 gunstig advies 
verleend. 
 
Argumentatie 
Zoals voorzien in actie 15 van het meerjarenplan werd er de afgelopen jaren fors 
geïnvesteerd in het uitbouwen van een betrouwbare Wi-Fi-infrastructuur. Momenteel 
beschikken we over beveiligde Wi-Fi-netwerken voor onze laptops, IoT-toestellen (o.a. 
Zorgtablets WZC, ticketscanners in CC De Biekorf) alsook een (afgescheiden) openbaar 
WiFi4EU-netwerk voor de bezoekers. 
  
De volgende gebouwen werden tussen 2018 en 2023 van (nieuwe) Wi-Fi-infrastructuur 
voorzien:  
AC, JOC, TD, Sociaal Huis, Kinderopvang 't Kwakkeltje, WZC Hof ter Veldeken, 
Gemeenteschool De Puzzel, Farys Sportcentrum, CC De Biekorf, Bibliotheek, 
Muziekacademie, Gemeentehuis, Ontmoetingscentrum Wieze, Buurthuis De Brouwerij in 
Denderbelle. 
  
Dit geheel is goed voor een 246-tal access points:  
100 stuks (ouder model) werden aangekocht in 2018 (met permanente licentie + 5 jaar 
updates) 
In 2020 werd het systeem uitgebreid met 102 stuks (met een licentie van 3 jaar) 
In 2021 werd het systeem uitgebreid met 39 stuks (met een licentie van 3 jaar) 
In 2022 werden er nog eens 5 aangekocht (met een licentie van 3 jaar) 
  
Het vervallen van een groot deel van onze licenties zorgt ervoor dat we op het geheel van de 
Wi-Fi-infrastructuur geen wijzigingen meer kunnen aanbrengen, alsook dat we geen recht 
hebben op updates op de huidige beheerconsole en de hardware. Het systeem op zich blijft 
wel werken en zowel onze nieuwe laptops als bezoekers kunnen verbinding blijven maken.  
 
De fabrikant van het systeem (Extreme Networks) verplicht zijn klanten om eind 2023 over te 
stappen naar hun nieuwe cloudgebaseerde beheerconsole, door het stoppen van 
ondersteuning de huidige lokale console. De licenties die nog niet vervallen zijn kunnen niet 
overgezet worden naar het nieuwe systeem, maar dienen ook vervangen te worden. 
Concreet gaat dit om 39 licenties met nog een looptijd van 1 jaar en 5 licenties met nog een 
looptijd van 2 jaar. 
 
Raamcontract Stad Brugge heeft de opdracht ‘Draadloze netwerken’ aan het consortium 
BRYGGIA, Leuvensesteenweg 540 - bus 3, 1930 Zaventem gegund. 
 
Gemeente Lebbeke is ingestapt op raamcontract Stad Brugge en kan via dit raamcontract 
aankopen doen. 
  
Om alle access points te migreren naar het nieuwe systeem, komt dit neer op een kost van 
69.616,65 euro incl. BTW.  
Dit omvat 246x een 5-jarige licentie + de geschatte werkuren voor de migratie door de 
leverancier (Bryggia). Dit werd ook zo voorzien in het meerjarenplan. 
  



4 
 

Gemeenteraad 25 oktober 2023 

Er wordt door Bryggia vrijblijvend ook een onderhoudscontract SILVER aangeboden voor 
een bedrag van 812,13 euro incl. BTW met volgende voorwaarden: 
  
Reactietijd op telefoon: < 1 min  
Reactietijd op mail: < 1 u 
Tijd tot oplossing: best effort 

Prioriteit Classificatie Omschrijving Tijd tot start interventie 

P1 Kritisch Het geheel of een groot deel van 
de infrastructuur is niet 
beschikbaar en veroorzaakt een 
kritische impact op alle 
eindgebruikers. 

overname op afstand: < 2 uur 
interventie ter plaatse: < 8 uur 

P2 Hoog De dienst is beschikbaar, maar er 
is een sterk verminderde werking 
met een grote impact op 
meerdere eindgebruikers 

overname op afstand: < 4 uur  
interventie ter plaatse: < 16 
uur 

P3 Middel De dienst is beschikbaar, maar er 
is een verminderde werking met 
een beperkte impact op meerdere 
eindgebruikers 

overname op afstand: < 8 uur 
interventie ter plaatse: best 
effort 

  
Aangezien we de voorbije jaren geen noemenswaardige incidenten hadden met onze  
Wi-Fi-infrastructuur en we dit ook niet voorzien hadden in het meerjarenplan, gaan we 
momenteel niet in op dit onderhoudscontract. Indien we dit op een later moment wensen, 
kunnen we hier nog steeds op intekenen. 
  
We hebben alle mogelijke scenario’s onderzocht en dit zijn de argumenten om alles te 
migreren (incl. de access points met een nog geldige licentie): 
  

• onmiddellijk met de gehele infrastructuur naar 1 nieuwe beheerconsole (in plaats 
van 2 aparte systemen op te zetten) 

• minste werk voor ICT: geen nieuwe opdracht binnen 1 jaar om 44 access points te 
migreren 

• er hoeven geen antennes vervangen te worden (minste werk voor TD) 
• geen onderbreking in firmware updates (en dus ook geen veiligheidsrisico's) 
• alle licenties vervallen gelijktijdig binnen 5 jaar 
• oudere access points kunnen vervangen worden door nieuwe wanneer ze defect of 

"end of life" zijn (en de reeds aangekochte licentie blijft behouden) 
• automatische platform-updates van de beheerconsole 
• alles vervangen door een ander merk komt op dit moment niet goedkoper uit 
• we kunnen deze migratie bestellen via het raamcontract stad Brugge voor een 

competitieve prijs 
 
Financiële aspecten 
 
Raming: 
69.616,65 euro incl. BTW 
 
De nodige kredieten zijn voorzien op: 

- rekeningnummer 2110000 
beleidsitem 011901. 
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actieplan 4, actie 15 
 
Het visum werd door de financieel directeur verleend. 
 
Beslissing 
 
Met algemeen akkoord. 
 
Artikel 1. De gemeenteraad gaat akkoord met het voorgestelde plan van aanpak voor 
de migratie en de vernieuwing van de Wi-Fi-licenties.  
 
Artikel 2. De gemeenteraad gaat akkoord om deze opdracht via raamcontract Stad 
Brugge te gunnen aan het consortium BRYGGIA, Leuvensesteenweg 540 - bus 3, 
1930 Zaventem, met volgende voorwaarden: 

- Migratie van alle access points naar het nieuwe systeem: 69.616,65 euro incl. BTW. 
inclusief 246x een 5-jarige licentie + de geschatte werkuren voor de migratie door de 
leverancier (Bryggia).  

 
Administratieve verwerking 
Een afschrift van dit besluit wordt bezorgd aan:  
- de ICT-dienst 
- de financiële dienst 
- Elke Van Royen, afdelingshoofd P&O. 
 
 
 
3.  FARYS ov. Buitengewone algemene vergadering van 15 december 2023. 

Goedkeuring van de agenda en vaststelling van het mandaat van de 
vertegenwoordigers. 

 
Bevoegdheid 
Het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 (DLB), artikel 432 dat bepaalt dat de 
vaststelling van het mandaat van de vertegenwoordiger in de algemene vergadering van een 
opdrachthoudende vereniging wordt herhaald voor elke algemene vergadering. 
 
Juridische context 

- DLB, Deel 3, Titel 3, Hoofdstuk 3, afdeling 3 over de dienstverlenende en 
opdrachthoudende verenigingen. 
 

- De beslissing van de gemeenteraad van 29 april 2020 waarin Peter Huyck wordt 
aangesteld als effectief vertegenwoordiger en Nele Bosman als plaatsvervangend 
vertegenwoordiger in de algemene vergadering van opdrachthoudende vereniging 
FARYS (voorheen TMVW ov). 
 

- De gemeenteraadsbeslissing van 25 januari 2023 waarin Nele Bosman, naar 
aanleiding van haar ontslag als raadslid vervangen wordt door Geert De Saedeleir als 
plaatsvervangend vertegenwoordiger in de algemene vergadering van 
opdrachthoudende vereniging FARYS (voorheen TMVW ov). 
 

- De statuten van FARYS ov. 

Feitelijke context 
Lebbeke is aangesloten bij FARYS ov. 
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De oproepingsbrief van 15 september 2023 voor de buitengewone algemene vergadering 
van FARYS ov op 15 december 2023, waarin de agenda werd meegedeeld. 

De nazending met ontbrekende stukken van 5 oktober 2023. 

Het dossier werd besproken tijdens de vergadering van het college van burgemeester en 
schepenen op 25 september 2023. 
 
Het dossier werd besproken tijdens de vergadering van de gemeenteraadscommissie op 
23 oktober 2023. 
 
Beslissing 
 
Met 23 ja-stemmen (François Willems, Ronny Heuvinck, Maria Van Keer, Raf De Wolf, 
Goedele Uyttersprot, Christoph De Backer, Ann Doran, Guido Van Herreweghe, 
Peter Huyck, Jan Vanderstraeten, Freya Saeys, Reinout De Mol, Goedele De Cock, 
Charlotte De Smet, Werner Jansegers, Els Lambrecht, Mike Torck, Gunther Van Haut, 
Jordi Stallaert, Terence François, Carin Meert, Kurt Guns, Geert De Saedeleir) en 2 
onthoudingen (Gunther Buggenhout, Reinoud Van Stappen). 
 
Artikel 1.  De gemeenteraad keurt alle punten (inclusief de statutenwijziging) op de agenda 

van de buitengewone algemene vergadering FARYS ov van 15 december 2023 en 
de daarbij behorende documentatie nodig voor het onderzoek van de 
agendapunten goed:  

1. Wijziging in deelnemers en/of kapitaal 
2. Actualisering van bijlage 2 aan de statuten ingevolge wijzigingen in 

deelnemers en/of kapitaal 
3. Evaluatie 2023, te ontwikkelen activiteiten en de te volgen strategie 2024 

(overeenkomstig artikel 432 DLB) 
4. Begroting 2024 (overeenkomstig artikel 432 DLB )  
5. Statutaire benoemingen 
6. Samenwerking binnen Waterunie Operator 
6.1. Kennisname bijzonder verslag van de Raad van Bestuur opgesteld 

overeenkomstig artikel 472, §1, tweede lid DLB  
6.2. Goedkeuring tot oprichting van de naamloze vennootschap van publiek 

recht “Waterunie Operator” overeenkomstig artikel 472, §1, tweede lid DLB 
6.3. Statutenwijziging Farys 
6.3.1. Toelichtende nota bij de statutenwijziging met artikelsgewijze bespreking 
6.3.2. Nieuwe tekst van de statuten 
6.3.3. Volmachten 
7. Samenwerking met Azulatis 
7.1. Kennisname bijzonder verslag van de Raad van Bestuur opgesteld 

overeenkomstig artikel 472, §1, tweede lid DLB 
7.2. Statuten Azulatis NV - kennisname 
7.3. Goedkeuring tot deelname aan de naamloze vennootschap Azulatis 

overeenkomstig artikel 472, §1, tweede lid DLB 
8. Samenwerking met SWDE 
8.1. Kennisname bijzonder verslag van de Raad van Bestuur opgesteld 

overeenkomstig artikel 472, §1, tweede lid DLB 
8.2. Goedkeuring tot deelname aan de naamloze vennootschap Mainvault 

overeenkomstig artikel 472, §1, tweede lid DLB 
8.3. Statuten Mainvault NV 
Varia 
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Artikel 2.  De gemeenteraad draagt de aangeduide 
vertegenwoordiger/plaatsvervangend vertegenwoordiger op om namens het bestuur alle 
akten en bescheiden met betrekking tot de buitengewone algemene vergadering van FARYS 
ov vastgesteld op 15 december 2023, te onderschrijven en hun stemgedrag af te stemmen 
op het in de beslissing van de gemeenteraad van heden bepaalde standpunt met betrekking 
tot de agendapunten van voormelde buitengewone algemene vergadering. 
 
Administratieve verwerking 
Afschrift van deze beslissing wordt overgemaakt aan 

- FARYS ov, via 20231215BAVFarys@farys.be 
- raadsleden Peter Huyck en Geert De Saedeleir 
- beleidsadviseur Ann Seymoens. 

 

 
 
4.  TMVS dv . Buitengewone algemene vergadering van 12 december 2023. 

Goedkeuring van de agenda en vaststelling van het mandaat van de 
vertegenwoordigers. 

 
Bevoegdheid 
Het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 (DLB), artikel 432 dat bepaalt dat de 
vaststelling van het mandaat van de vertegenwoordiger in de algemene vergadering van een 
dienstverlenende vereniging wordt herhaald voor elke algemene vergadering. 
 
Juridische context 

- DLB, Deel 3, Titel 3, Hoofdstuk 3, afdeling 3 over de dienstverlenende en 
opdrachthoudende verenigingen. 
 

- Het besluit van de gemeenteraad van 6 februari 2019 waarin Reinout De Mol wordt 
aangesteld als vertegenwoordiger en Nele Bosman wordt aangesteld als 
plaatsvervangend vertegenwoordiger in de algemene vergadering van de 
dienstverlenende vereniging TMVS. 
 

- Het besluit van de gemeenteraad van 25 januari 2023 waarin Nele Bosman naar 
aanleiding van haar ontslag als gemeenteraadslid wordt vervangen door Geert De 
Saedeleir als plaatsvervangend vertegenwoordiger in de algemene vergadering van 
de dienstverlenende vereniging TMVS. 

 
- De statuten van TMVS dv. 

 
Feitelijke context 
Lebbeke is aangesloten bij TMVS dv. 

De oproepingsbrief van 3 oktober 2023 voor de buitengewone algemene vergadering van 
TMVS dv op 12 december 2023, waarin de agenda werd meegedeeld. 

De brief van 29 augustus 2023 van TMVS dv met de documenten aangaande de 
statutenwijziging. 

Het dossier werd besproken tijdens de vergaderingen van het college van burgemeester en 
schepenen op 11 september en 16 oktober 2023. 
 

mailto:20231215BAVFarys@farys.be


8 
 

Gemeenteraad 25 oktober 2023 

Het dossier werd besproken tijdens de vergadering van de gemeenteraadscommissie op 
23 oktober 2023. 
 
Beslissing 

Met 23 ja-stemmen (François Willems, Ronny Heuvinck, Maria Van Keer, Raf De Wolf, 
Goedele Uyttersprot, Christoph De Backer, Ann Doran, Guido Van Herreweghe, 
Peter Huyck, Jan Vanderstraeten, Freya Saeys, Reinout De Mol, Goedele De Cock, 
Charlotte De Smet, Werner Jansegers, Els Lambrecht, Mike Torck, Gunther Van Haut, 
Jordi Stallaert, Terence François, Carin Meert, Kurt Guns, Geert De Saedeleir) en 2 
onthoudingen (Gunther Buggenhout, Reinoud Van Stappen). 
 
Artikel 1. De gemeenteraad keurt alle punten op de agenda van de buitengewone 
algemene vergadering van TMVS dv van 12 december 2023 en de daarbij behorende 
documentatie nodig voor het onderzoek van de agendapunten goed:  

1. Wijziging van vermogen 
2. Actualisering van bijlagen 1 en 2 aan de statuten ingevolge wijziging van 
              vermogen 
3.          Evaluatie 2023, te ontwikkelen activiteiten en de te volgen strategie 2024  

        (cfr. artikel 432 van het decreet over het lokaal bestuur) 
4. Begroting 2024 (cfr. artikel 432 van het decreet over het lokaal bestuur) 
5. Statutaire benoemingen 
6.   Statutenwijziging 

6.1. Toelichtende nota bij de statutenwijziging met artikelsgewijze bespreking 
6.2. Nieuwe tekst van de statuten 

7. Overboeking van het (oorspronkelijk) vast kapitaal (rekening 111 Onbeschikbare 
inbreng buiten het kapitaal) naar een beschikbare eigenvermogensrekening 

8. Overboeking van de in het verleden aangelegde wettelijke reserves (rekening 1311 
Statutaire onbeschikbare reserves) naar een beschikbare eigenvermogensrekening) 

9. Volmachten 
Varia 

 
Artikel 2. De gemeenteraad draagt de aangeduide vertegenwoordiger/plaatsvervangend 
vertegenwoordiger op, om namens het bestuur alle akten en bescheiden met betrekking tot 
de buitengewone algemene vergadering van TMVS dv vastgesteld op 12 december 2023, te 
onderschrijven en zijn stemgedrag af te stemmen op het in de beslissing van de 
gemeenteraad van heden bepaalde standpunt met betrekking tot de agendapunten van 
voormelde buitengewone algemene vergadering. 
 
Administratieve verwerking 
Afschrift van dit besluit wordt overgemaakt aan 

- FARYS via 20231212BAVTMVS@farys.be 
- Raadslid Reinout De Mol 
- Raadslid Geert De Saedeleir 
- Beleidsadviseur Ann Seymoens. 

 
 
 
5.  Afstemming Vervoerregio Aalst op de Denderregio. Goedkeuring. 
 
Schepen Raf De Wolf licht het agendapunt toe. 
 
Bevoegdheid 

mailto:20231212BAVTMVS@farys.be
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Het decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017, artikel 40. 
 
Juridische context 

• Regiodecreet van 3 februari 2023 
• Kadernota van 4 februari 2022 
• Eerdere rapportering i.v.m. regiovorming 
• Decreet Basisbereikbaarheid van 12 juni 2019. 

 
Feitelijke context 
Op 1 februari 2023 werd het Regiodecreet definitief goedgekeurd door de Vlaamse overheid. 
Hiermee werd Vlaanderen ingedeeld in 15 referentieregio’s, met het doel regionale 
samenwerking te stimuleren en tot meer coherentie te komen tussen de intergemeentelijke 
samenwerkingen. 
Met de regiovorming streeft de Vlaamse overheid naar een sanering van het 
intergemeentelijke landschap, zowel voor de door haarzelf opgerichte 
samenwerkingsverbanden (bv. eerstelijnszones of vervoerregio’s), als die waar de 
gemeenten zelf aan de basis van liggen. In plaats van een wirwar aan intergemeentelijke 
samenwerkingen, is het uitgangspunt nu dat samenwerking binnen de regio’s georganiseerd 
wordt volgens het “matroesjkamodel”: samenwerking moet vallen binnen of samenvallen met 
een of meerdere volledige regio’s. Bijgevolg kan het werkingsgebied kleiner zijn dan een 
regio, samenvallen met een regio of meerdere regio’s in hun geheel omvatten (supra-
regionale samenwerking). 
De lokale besturen worden gestimuleerd om zelf aan de slag te gaan om de 
werkingsgebieden van hun samenwerkingsverbanden aan te passen aan de 
referentieregio’s. Afstemming zal anderzijds ook van bovenaf deels verplicht, deels 
gestimuleerd worden door Vlaanderen. De eerste deadlines voor het afstemmen van 
bovenlokale samenwerkingsverbanden zijn voorzien voor 2024-2025. 
Referentieregio’s vormen geen nieuwe bestuurslaag. Het zijn overlegmodellen waar 
afspraken worden gemaakt vanuit een breed maatschappelijk perspectief, met als doel te 
komen tot gebiedscoalities rond maatschappelijke uitdagingen die sectoren en bestuurslagen 
overschrijden. De uiteindelijke beslissingsbevoegdheid blijft bij de lokale besturen. 
 
Argumentatie 
Op 23 juni 2023 vond het eerste overleg plaats met alle burgemeesters en algemeen 
directeurs van de Denderregio.  
Op dit overleg werd een akkoord gegeven aan een workflow, voorbereid door de algemeen 
directeurs, die dient om de afstemming van de verschillende samenwerkingsverbanden op 
de nieuwe regio te doorlopen. 
De Vervoerregio Aalst werd als ‘piloottraject’ gebruikt om de flow van afstemming op uit te 
testen. Het volledige document i.v.m. de afstemming van de vervoerregio wordt als bijlage 
meegegeven. 
De belangrijkste elementen worden hieronder toegelicht. 
 
Achtergrond 
In 2019 bakende de Vlaamse overheid het werkingsgebied van 15 vervoerregio’s af als 
onderdeel van het Decreet Basisbereikbaarheid. Hierin werken de Vlaamse overheid, 
gemeenten en stakeholders samen een mobiliteitsplan uit, specifiek voor hun regio. Elke 
vervoerregio wordt aangestuurd door een bestuurlijke vervoerregioraad die de invulling van 
Basisbereikbaarheid bewaakt, stuurt en evalueert. De werking wordt geregeld via een intern 
reglement dat in elke regio werd goedgekeurd. De vervoerregio’s zijn een Vlaamse 
opgelegde en decretaal vastgestelde afbakening en hebben geen aparte 
rechtspersoonlijkheid. 
 
Deelnemers 
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• 11 gemeenten: Aalst, Berlare, Erpe-Mere, Denderleeuw, Dendermonde, Haaltert, 
Hamme, Lebbeke, Lede, Ninove, Wichelen 

• Vlaamse Instanties: Departementen Mobiliteit & Openbare Werken, Agentschap 
Wegen en Verkeer, VMM De Lijn, De Vlaamse Waterweg, Departement Omgeving 

• Provincie Oost-Vlaanderen 
• NMBS en Infrabel (adviserende stem) 
• Intercommunales SOLVA en DDS (adviserende stem) 
• Buurgemeenten op eigen vraag (adviserende stem). 

Afstemming i.h.k.v. regiovorming 
• Initiatief voor afstemming: Vlaamse regering 
• Termijn: Begin 2024 voorstel van beslissing. In werking vanaf 1 januari 2025 
• Ideale niveau: referentieregio 
• Dit veronderstelt een wijziging in afbakening voor Geraardsbergen (nu bij VVR 

Vlaamse Ardennen), Zele (nu bij VVR Waasland) en Buggenhout (nu bij VVR 
Vlaamse Rand). 

Voorstel acties voor afstemming 
• Advies richting de Vlaamse overheid formuleren (na goedkeuring lokale besturen) om 

de Vervoerregio’s geografisch af te stemmen op de Denderregio, en een 
naamswijziging Vervoerregio Aalst naar Vervoerregio Dender voor te stellen 

• In afwachting van de formele afbakening: Geraardsbergen, Zele en Buggenhout 
(blijven) uitnodigen voor de Vervoerregioraad en met raadgevende stem laten 
deelnemen. 

Mogelijkheden voor Geraardsbergen, Zele en Buggenhout 
• Vlaamse overheid voorstellen om (I) de afbakening van de Vervoerregio Aalst, 

conform de regiovorming, af te stemmen op de Denderregio; (II) een naamswijziging 
naar Vervoerregio Dender door te voeren; en (III) deelname met raadgevende stem in 
aangrenzende vervoerregioraden mogelijk te houden. 

• Vlaamse overheid voorstellen om, in afwijking van de regiovorming, toch formeel bij 
de huidige vervoerregio te kunnen blijven. Dergelijke vraag moet in het kader van de 
regiovorming afdoende gemotiveerd worden. 

Tijdens de vergadering van 23 juni 2023 gaven de burgemeesters van Zele, Buggenhout en 
Geraardsbergen aan dat er een wil is om aan te sluiten bij de Vervoerregio Aalst, maar dat 
de finale beslissing hierover bij hun lokale bestuur ligt.  
De drie gemeenten die zouden toetreden tot de Vervoerregio Dender kunnen uiteraard met 
raadgevende stem blijven zetelen in de vervoerregio waar ze momenteel deel van uitmaken. 
Dat geldt overigens ook voor andere gemeenten die aan een regiogrens gelegen zijn. 
Er is consensus bij alle burgemeesters om de Vervoerregio Aalst bij voorkeur regioconform 
af te stemmen op de Denderregio, de voorstellen inzake afstemming goed te keuren, en 
deze ook zo voor te leggen aan de gemeenteraad van elk lokaal bestuur, die de finale 
beslissing moet nemen.  
Indien de 3 gemeenten die momenteel tot een andere vervoerregio behoren beslissen om tot 
de Vervoerregio Aalst toe te treden (of minstens dit advies te geven aan Vlaanderen), zal 
ook een naamswijziging naar Vervoerregio Dender worden voorgesteld. 
 
Beslissing 
 
Met algemeen akkoord. 
 
Artikel 1. De gemeenteraad gaat akkoord met het voorstel om de Vlaamse overheid voor 
te stellen om: 
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1. de afbakening van de Vervoerregio Aalst, conform de regiovorming, af te 
stemmen op de Denderregio. 

2. een naamswijziging naar Vervoerregio Dender door te voeren. 
3. deelname met raadgevende stem in aangrenzende vervoerregioraden mogelijk te 

houden.  
 
Administratieve verwerking 
Een afschrift van dit besluit wordt bezorgd aan:  
- Luc Vermeir, algemeen directeur 
- Solva, p/a Mien Gillis Coördinator Economie & Regiowerking, mien.gillis@so-lva.be  
- Wouter Van der Borght, mobiliteitsambtenaar. 
 
 
 
6.  Aankoop van elektrisch materiaal. Vaststellen plaatsingsprocedure.  
 
De burgemeester licht het agendapunt toe. 
 
Bevoegdheid 
Het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikel 47,10 °, waarbij 
wordt bepaald dat de gemeenteraad bevoegd is voor het het vaststellen van de 
plaatsingsprocedure en het vaststellen van de voorwaarden van overheidsopdrachten. 
Juridische context 

- De wet van 17 juni 2016 over overheidsopdrachten. 
- De wet van 17 juni 2013 over de motivering, de informatie en de rechtsmiddelen 

inzake overheidsopdrachten en bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en 
diensten. 

- Het koninklijk besluit van 18 april 2017 over plaatsing overheidsopdrachten klassieke 
sectoren, en latere wijzigingen. 

- Het koninklijk besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene 
uitvoeringsregels van de overheidsopdrachten en van de concessies voor openbare 
werken. 

- De beslissing van de gemeenteraad van 7 september 2017 betreffende de toetreding 
tot de Tussengemeentelijke Maatschappij voor Services, servicecentrum CREAT. 

- Het positief advies van het college van burgemeester en schepenen van 
16 oktober 2023 voor het vaststellen van de plaatsingsprocedure voor de opdracht 
‘elektrisch materiaal’. 

 
Feitelijke context 
De technische dienst moet op regelmatige basis elektrisch materiaal bestellen voor de goede 
werking van de dienst. 
 
Het college van burgemeester en schepenen heeft tijdens de zitting van 4 februari 2020 
beslist om de opdracht ‘aankoop van elektrisch materiaal’ te plaatsen bij de opdrachtnemer 
Cebeo, Eugène Bekaertlaan 63, 8790 Waregem, aan wie deze opdracht is gegund door de 
aankoopcentrale CREAT onder de voorwaarden vastgesteld in de opdrachtdocumenten.  
 
Deze raamovereenkomst neemt een einde op 31 oktober 2023. Om die reden is een 
toetreding tot de nieuwe raamovereenkomst noodzakelijk. 
 
Ons bestuur kan opnieuw toetreden tot de samenaankoop ‘Elektrisch materiaal’ via de 
aankoopcentrale CREAT, gegund aan Cebeo, Eugène Bekaertlaan 63, 8790 Waregem. 
 
Procedurele voorwaarden 

mailto:mien.gillis@so-lva.be
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Het college van burgemeester en schepenen heeft op 16 oktober 2023 gunstig advies 
verleend. 
 
Argumentatie 
De gemeenteraad van 7 september 2017 heeft beslist om toe te treden tot de 
Tussengemeentelijke Maatschappij voor Services, servicecentrum CREAT. 
 
De huidige raamovereenkomst voor de opdracht ‘Elektrisch materiaal’ neemt een einde op 
31 oktober 2023. Gemeente Lebbeke wenst in te stappen op die nieuwe raamovereenkomst 
voor ‘Elektrisch materiaal’. 
 
Gemeente Lebbeke kan gedurende de volledige looptijd van deze overeenkomst instappen 
en bestellen.  
 
Financiële aspecten 
- Rekeningnummer 6103010 – Herstellingskosten en aankoop benodigdheden 
  voor gebouwen. 
 
Beslissing 
 
Met algemeen akkoord. 
 
Artikel 1.  De gemeenteraad beslist om een opdracht voor de aankoop van ‘Elektrisch 
materiaal’ uit te schrijven. 
 
Artikel 2.  De gemeenteraad beslist om toe te treden tot de samenaankoop ‘Elektrisch 
materiaal’ via de aankoopcentrale CREAT, gegund aan Cebeo, Eugène Bekaertlaan 63, 
8790 Waregem. 
 
Administratieve verwerking 
Een afschrift van dit besluit wordt bezorgd aan:  

- Jelle Van Damme, dossierbeheerder 
- Fries Baum, beheerder centraal economaat 
- de technische dienst 
- de financiële dienst. 

 
 
 
7.  OpLebBug. Samenwerkingsovereenkomst. Goedkeuring. 
 
Schepen Goedele Uyttersprot licht het agendapunt toe. 
 
Schepen François Willems wijst er op dat de gemeentelijke ondernemersraad op sterven na 
dood is. De voorzitter heeft zijn ontslag gegeven en de raad komt nog nauwelijks samen. 
Ook het ondernemersplatform is recent niet meer samengekomen. Hij zegt dat hij hoopt dat 
deze malaise niet afstraalt op de andere partners. 
 
Schepen Goedele Uyttersprot antwoordt dat dit eerder in de variapunten thuishoort. Ze zegt 
dat OpLebBug twee keer in Lebbeke is doorgegaan. Het is dus de afgelopen jaren twee 
maal getrokken geweest door Lebbeke. Ze zegt dat er in de gemeentelijke ondernemersraad 
wrevel is ontstaan naar aanleiding van de komst van het retailpark. Er zal een oproep voor 
nieuwe leden gelanceerd worden in het infoblad Kramiek en op het event. Ze wijst er ook op 
dat et geen verplichte raad betreft en dat de ambtenaar lokale economie een tijd is uit 
geweest en nu slechts halftijds werkt. 
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Raadslid François Willems antwoordt dat hier oude koeien uit de gracht worden gehaald. 
 
 
Bevoegdheid 
Het decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017 (DLB),artikel 41 4° dat bepaalt 
dat de gemeenteraad bevoegd is voor het oprichten van en het toetreden tot rechtspersonen 
en het beslissen tot oprichting van, deelname aan of vertegenwoordiging in agentschappen, 
instellingen, verenigingen en ondernemingen. 
 
Juridische context 
Het decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017 (DLB), artikel 387  dat 
bepaalt dat de gemeenten onderling overeenkomsten kunnen sluiten. 
 
Feitelijke context 
Sinds 2016 wordt jaarlijks een netwerkavond georganiseerd voor de ondernemers van 
Opwijk, Lebbeke en Buggenhout onder de naam OpLebBug. Na een coronaonderbreking 
werd in 2022 de draad opnieuw opgenomen en werd het wenselijk om deze samenwerking 
te formaliseren zodat de voorbereidingen vlotter kunnen verlopen.  
Zowel de financiële als de administratieve verantwoordelijkheden tussen de drie gemeentes 
worden vastgelegd.  
 
De samenwerkingsovereenkomst is in bijlage terug te vinden.  
 
Het schepencollege keurde in zitting van 9 oktober 2023 goed dat deze 
samenwerkingsovereenkomst wordt voorgelegd aan de gemeenteraad.  
 
Financiële aspecten 
Raming: 1.000 euro, eenmalig in 2024. 
 
De nodige kredieten zijn voorzien op: 

- rekeningnummer 6130021 
beleidsitem 050000 vergoeding voor artiesten. 

 
Beslissing 
 
Met algemeen akkoord. 
 
Artikel 1. De gemeenteraad keurt de samenwerkingsovereenkomst tussen de gemeenten 

Opwijk, Lebbeke en Buggenhout onder de naam OpLebBug goed.  
 
Artikel 2.  De samenwerkingsovereenkomst in bijlage maakt integraal deel uit van dit 

besluit. 
 
Administratieve verwerking 
Een afschrift van dit besluit wordt bezorgd aan:  
- Sarah Verheyden, stafmedewerker lokale economie 
- Jeroen Bosman, financieel directeur. 
 
 
 
8.  Gemeenteschool. Arbeidsreglement. Goedkeuring wijziging. 
 
Schepen Goedele Uyttersprot licht het agendapunt toe. 
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Bevoegdheid 
Het decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017, artikel 40 §1 dat bepaalt dat de 
gemeenteraad over volheid van bevoegdheid beschikt. 
 
Juridische context 

- De wet van 8 april 1965 tot instelling van de arbeidsreglementen, artikelen 1, 4 en 
11 tot en met 15sexies. 

- Het decreet rechtspositie en het decreet basisonderwijs geven voldoende ruimte om 
lokaal en autonoom concrete afspraken te maken rond rechten en plichten. 

- Het gemeenteraadsbesluit van 27 mei 2020 waarin het arbeidsreglement van 
gemeenteschool De Puzzel werd goedgekeurd. 

 
Feitelijke context 
Met de start van het nieuwe schooljaar is onderwijswetging aangepast. Maatschappelijke 
veranderingen hebben ook een invloed op arbeidsomstandigheden van onze medewerkers. 
Onze onderwijskoepel OVSG stelde een model van gewijzigd arbeidsreglement voor. 
 
Procedurele vormvereisten 
Er werd een vakbondsoverleg (ABC) samengeroepen op maandag 25 september 2023. Er 
waren 3 verontschuldigingen en 1 vakbondsafgevaardigde daagde niet op. Er werden geen 
opmerkingen op het voorstel van arbeidsreglement ontvangen. Het ontwerp van 
arbeidsreglement werd dus stilzwijgend goedgekeurd. 
 
Argumentatie 
Het model arbeidsreglement werd op onze scholengemeenschap Blom unaniem 
overgenomen in de geldende lokale arbeidsreglementen per school. Via deze weg vragen 
we ook aan het bestuur de toestemming om de wijzigingen in het arbeidsreglement goed te 
keuren. Wat zijn de belangrijkste wijzigingen? 

- Bij de terminologie werden de woorden ‘leersteuncentrum’ en ‘leraar-specialist’ 
toegevoegd. 

- Het aantal pedagogische studiedagen werd opgedreven van 3 naar 5 halve dagen. 
- De aanvragen voor verlofstelsels worden bij voorkeur vóór 1 mei aan het 

schoolbestuur bezorgd. 
- Het recht op deconnectie is voor het eerst opgenomen in het arbeidsreglement en 

wordt in bijlage daarvan uitgewerkt. 
- Er is op het vlak van ‘leraar-specialist’ nog geen concreet voorstel over het al dan niet 

invoeren op onze school. Binnen de scholengemeenschap Blom, waar ons 
schoolbestuur vertegenwoordigd is in het beheerscomité, wordt wel de stap gezet om 
het lerarenkorps te bevragen over deze kwestie. Op een gemeenschappelijke 
studiedag op 4 oktober 2023 wordt dit geduid en voorgelegd aan het lerarenkorps. 
Het voorlopige standpunt van de directies hierin is om geen leraar-specialisten aan te 
stellen om geen tweedracht in de teams te zaaien en om huidige genomen vrijwillige 
engagementen niet onder druk te zetten. Over de mogelijke invulling van ‘leraar-
specialist’ staat dus nog niets vermeld in dit arbeidsreglement. 

 
Beslissing 
 
Met algemeen akkoord. 
 
Artikel 1. De gemeenteraad keurt het gewijzigde arbeidsreglement voor de 
gemeenteschool goed. 
 
Artikel 2. Het reglement in bijlage maakt integraal deel uit van de beslissing. 
 
Administratieve verwerking 
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Een afschrift van dit besluit wordt bezorgd aan: 
- Bram Tollenaere, directeur van de gemeenteschool de Puzzel 
- Kevin De Smedt, afdelingshoofd vrije tijd en ontwikkeling 
- Ann Seymoens, beleidsadviseur. 

 
 
 
9.  Dienst verhuur. Reglement verhuur materiaal gemeente Lebbeke. Vaststelling. 
 
De burgemeester licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Gunther Buggenhout houdt de volgende tussenkomst: ‘Ik blijf het spijtig vinden dat 
dit nieuw huurreglement niet werd voorgelegd op het vrijetijdsoverleg aangezien er toch wat 
wijzigingen zijn gebeurd.’ 
 
 
Bevoegdheid 
Het decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017, artikel 40 §3 dat bepaalt dat de 
gemeenteraad de gemeentelijke reglementen vaststelt.  
 
Het decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017, artikel 41, 14° dat bepaalt dat de 
gemeenteraad de bevoegdheid voor het vaststellen van de gemeentebelastingen en het 
vaststellen van de machtiging tot het heffen van de retributies en de voorwaarden ervan, 
inclusief verminderingen en vrijstellingen niet kan toevertrouwen aan het college van 
burgemeester en schepenen. 
 
Juridische context 
Het gemeenteraadsbesluit van 21 december 2022 waarin het reglement voor het ontlenen 
van materiaal via de gemeentelijke dienst verhuur werd vastgesteld.  
 
Feitelijke context 
De gemeente Lebbeke stelt via zijn webwinkel logistiek, audiovisueel, sport- en spelmateriaal 
ter beschikking met als doel het Lebbeekse verenigingsleven te versterken door 
ondersteuning te bieden bij het opzetten van activiteiten en evenementen. 
 
Het gemeentebestuur beschouwt het als haar deeltaak om haar materiaal ter beschikking te 
stellen van clubs of verenigingen en eigen gemeentelijke diensten en adviesraden van op het 
grondgebied, waar mogelijk. 
 
Argumentatie 
Om het verenigingsleven te ondersteunen en een eenvoudige en duidelijke procedure te 
kunnen hanteren, wordt een tarieflijst gehanteerd. Er wordt geen waarborg gevraagd. 
Eventuele schade aan het materiaal zal wel verhaald worden. 
 
Het college van burgemeester en schepenen gaf in de zitting van 9 oktober 2023 een positief 
advies voor de vaststelling van het nieuwe retributiereglement voor het van ontlenen 
logistiek, audiovisueel, sport- en spelmateriaal. 
 
Beslissing 
 
Met 23 ja-stemmen (François Willems, Ronny Heuvinck, Maria Van Keer, Raf De Wolf, 
Goedele Uyttersprot, Christoph De Backer, Ann Doran, Guido Van Herreweghe, 
Peter Huyck, Jan Vanderstraeten, Freya Saeys, Reinout De Mol, Goedele De Cock, 
Charlotte De Smet, Werner Jansegers, Els Lambrecht, Mike Torck, Gunther Van Haut, 
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Jordi Stallaert, Terence François, Carin Meert, Kurt Guns, Geert De Saedeleir) en 2 
onthoudingen (Gunther Buggenhout, Reinoud Van Stappen). 
 

 
Artikel 1. De gemeenteraad stelt het retributiereglement voor het ontlenen van logistiek, 
audiovisueel, sport- en spelmateriaal vast.  
 
Artikel 2.  Het reglement is van toepassing van voor aanvragen van 1 januari 2024 tot en 
met 31 december 2025. 
 
Artikel 3.  Het retributiereglement voor het ontlenen van logistiek, audiovisueel, sport- en 
spelmateriaal in bijlage maakt integraal deel uit van dit besluit.  
 
Artikel 4. De gemeenteraad heft het reglement verhuur materiaal, zoals goedgekeurd 
door de gemeenteraad van 22 december 2022 op voor aanvragen vanaf 1 januari 2024. 
 
Administratieve verwerking 
 
Een afschrift van dit besluit wordt bezorgd aan:  
- dienst verhuur 
- financiële dienst 
- evenementenloket 
- vrijetijdsdiensten. 
 
 
 
10.  Rooilijnplan voor een trage gemeenteweg te Lebbeke, tussen buurtweg 319 en 

buurtweg 318, tussen de Bellestraat en de Blijstraat, door verlegging van een 
deel van buurtweg 319. Definitieve vaststelling. 

 
Schepen Raf De Wolf licht het agendapunt toe. 
 
Bevoegdheid 
Het gemeentewegendecreet van 3 mei 2019, artikel 8 dat bepaalt dat elke wijziging aan het 
gemeentelijke wegennet voorafgaand door de gemeenteraad moet worden goedgekeurd. 
 
Juridische context 

- Het gemeentewegendecreet van 3 mei 2019 beschrijft in artikel 4 de principes die bij 
beslissingen over wijzigingen aan het gemeentelijk wegennet moeten worden 
gevolgd. 

- De artikelen 16 tot en met 19 van het gemeentewegendecreet beschrijven de 
procedure die moet worden gevolgd bij het wijzigen van een gemeenteweg. 

- Artikel 28 van dat decreet regelt de waardevermindering of waardevermeerdering van 
de gronden waarop de gemeenteweg gesitueerd is. 

 
Feitelijke context 
De adviesnota van de trage wegen van Lebbeke centrum. 
 
De beslissingen van het college van burgemeester en schepenen van 6 juli 2020 en 
9 november 2020 om buurtweg 319 te verleggen en te openen voor wandelaars op de rand 
van de percelen. 
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De goedkeuring van de tragewegenplannen van Denderbelle en Lebbeke centrum door de 
gemeenteraad van 25 november 2020. 
 
De beslissingen van het college van burgemeester en schepenen 3 april 2023. 
 
De uitbouw van een knooppuntenwandelnetwerk in samenwerking met provincie 
Oost-Vlaanderen. 
 
Tussen de buurtweg 319 en 318 ontbreekt een deel trage weg om een verbinding tussen de 
Blijstraat en de Bellestraat mogelijk te maken. Door de verlegging van een deel van 
buurtweg 319 is een verbinding te realiseren. 
 
Het dossier werd besproken op de gemeenteraadscommissie van 23 oktober 2023. 
 
Procedurele vormvereisten 
De verlegging is in overeenstemming met de principes die bij beslissingen over wijzigingen 
aan het gemeentelijk wegennet moet worden gevolgd zoals beschreven in artikel 4 van het 
gemeentewegendecreet. 
Het rooilijnplan bevat alle elementen voorgeschreven in artikel 16 van het 
gemeentewegendecreet. 
Conform artikel 17 werd het plan voorlopig vastgesteld door de gemeenteraad in zitting van 
28 juni 2023. 
Het plan werd in openbaar onderzoek gelegd van 21 augustus 2023 tot en met 19 september 
2023. 
Er werden 2 bezwaren ontvangen. 
Het plan wordt voor definitieve vaststelling voorgelegd aan de gemeenteraad.  
 
Argumentatie 
Tijdens het openbaar onderzoek werden 2 bezwaren ontvangen. 
Het eerste bezwaar met inschrijvingsdatum 18 september 2023 en inschrijvingsnummer 928 
tijdig en ontvankelijk ontvangen via de post, bevat volgende elementen omtrent perceel 
1A388a: 

1. De brief werd verstuurd naar de vorige eigenaar.  
2. Er is een bestaande verbinding tussen de Bellestraat en de Blijstraat die wordt 

verlegd ten nadele van ons perceel. 
3. Er zal 130m² verloren gaan aan opbrengstoppervlakte. 

Weerlegging van het bezwaar.  
1. De brief werd inderdaad verstuurd naar de vorige eigenaar, maar door die eigenaar 

bezorgd aan de huidige eigenaar. 
2. De voormalige buurtweg 319 die wordt verlegd, bezwaart het perceel van de 

eigenaars. De huidige ligging kruist het perceel en de aanpalende percelen. De weg 
wordt verlegd naar de rand van de perceel waardoor er minder last is. 

3. De nieuwe ligging situeert zich langs de berm van een gracht en wordt nu niet 
bewerkt. Er gaat dus geen opbrengstoppervlakte verloren. 

Het tweede bezwaar met inschrijvingsdatum 19 september en inschrijvingsnummer 938 tijdig 
en ontvankelijk ontvangen via de post, bevat volgende elementen omtrent perceel 1A389a: 

1. Er is thans de bestaande verbinding 319 tussen de Blijstraat en de Bellestraat. 
2. Door de verlegging wordt de bestaande losweg omgevormd tot een trage weg met 

als gevolg overlast door de gebruikers en mogelijkheid tot sluikstorten. 

Weerlegging van het bezwaar.  
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1. Deze bestaande verbinding kruist meerder percelen. Het plan verlegt de trage weg 
naar de rand van de percelen waardoor de hinder tot een minimum wordt beperkt.  

2. De bestaande weg is geen losweg maar de voormalige buurtweg 318 met een 
breedte van 3 meter. Deze weg is dus bestaand en blijft behouden. 

Beide bezwaren worden als ongegrond beschouwd. 

Deze handeling voldoet aan de in artikel 4 van het gemeentewegendecreet opgesomde 
principes: 
1. Het algemeen belang van de (potentiële) gebruikers wordt door de erkenning als 
gemeenteweg gevrijwaard. Een functionele tragewegverbinding wordt ingericht. 
2. De erkenning als gemeenteweg creëert rechtszekerheid over het openbaar statuut, de 
ligging en de breedte van de trage weg verbinding. 
3. De verkeersveiligheid wordt niet gewijzigd. De ontsluiting van de aanpalende percelen 
wordt niet gewijzigd. 
4. De gemeenteweg in het plan is niet gemeente overschrijdend.  
5. De actuele verbindingsfunctie van de trage weg verbinding wordt behouden en de 
behoeften van de toekomstige generaties worden gevrijwaard. 
 
Financiële aspecten 
Raming: 
+29,76 euro. 
 
De nodige kredieten zijn voorzien op: 

• rekeningnummer 6130003 
beleidsitem 034000 

• actie 125. 
 
Beslissing 
 
Met algemeen akkoord. 
 
Artikel 1. Het rooilijnplan voor de verlegging van een deel van buurtweg 319, 
opgemaakt door de landmeters Filip Vlaeminck en Sander Veyt van FS Topo, 
Rossevaalstraat 70a te Lebbeke, opgemaakt op datum van 10 mei 2023 wordt definitief 
vastgesteld. Dit plan maakt integraal deel uit van dit besluit; 
 
Artikel 2. Het college van burgemeester en schepenen regelt de uitbetaling van de 
vergoedingen voorzien in het rooilijnplan; 
 
 
Administratieve verwerking 
Een afschrift van dit besluit wordt bezorgd aan:  

- Stefan Ravijts, landmeter 
- Nathalie Willems, omgevingsambtenaar milieu 
- Jeroen Bosman, financieel directeur.

 
Vragen gemeenteraadsleden 
 
Raadslid Gunther Buggenhout stelt de volgende vraag: ‘Enige tijd terug werd er een 
oplaadpaal geplaatst op het trottoir, in het Meysveld. Hij staat niet hinderlijk voor voetgangers 
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maar ik vraag mij dan af of dit de norm gaat worden in onze gemeente? Om de paar meters 
een oplaadpaal.’ 
 
Schepen Raf De Wolf antwoordt dat er de laatste tijd inderdaad enkele palen zijn 
bijgeplaatst. Men kan een dergelijke paal aanvragen volgens het principe ‘paal volgt wagen’.  
Elke gemeente worstelt met dat probleem aangezien er steeds meer elektrische wagens 
bijkomen. 
De gemeente krijgt ook geen melding van de plaatsing van deze palen. Het is dus moeilijk 
om dat op te volgen. Hij zegt dat er gevraagd is geweest om hier wel meldingen van te 
krijgen. 
De intercommunale DDS is momenteel een plan aan het opmaken waarin staat waar 
dergelijke palen kunnen geplaatst worden. Dat plan is ver klaar. 
Op het voetpad in het Meysveld is er wel nog ruimte maar op andere plaatsen ligt het 
moeilijker.  
 
Raadslid Gunther Buggenhout antwoordt het volgende: ‘Ik heb een probleem met het feit dat 
openbaar domein wordt ingenomen voor privé doeleinden zonder retributie te betalen.’ 
 
Raadslid Gunther Buggenhout stelt de volgende vraag: ‘Bewoners van de Pastoor De 
Buckplaats en Laurierstraat hebben bijna allemaal een bewonerskaart aangekocht en vaak 
een tweede, veel duurdere van 125 euro om dan dagelijks vast te stellen dat ze nooit in deze 
omgeving kunnen parkeren. Omdat de blauwe zone daar wordt misbruikt doordat vele 
mensen om de twee uur hun parkeerschijf aanpassen zonder zich te verplaatsen. Wat gaat u 
ondernemen tegen deze fraude?’ 

Schepen Raf de Wolf antwoordt dat hierop wel controle wordt gedaan door het trekken van 
krijtlijnen maar dat dat uiteraard niet elke dag kan gebeuren. De taken van de 
gemeenschapswachten zijn immers vrij uitgebreid. Hij zegt dat er extra zal worden op 
toegezien. 

Raadslid Freya Saeys zegt dat sinds kort een pingpongclub gebruik maakt van de kerk in de 
Lange Minnestraat. Ze zegt dat ze daar nergens een aanvraag voor heeft gezien. Ze vraagt 
wanneer dat besproken is geweest op de zitting van het schepencollege. Ze vraagt tevens of 
ook andere verenigingen dan mogen gebruik maken van het kerkgebouw en of er douches 
en kleedkamers worden voorzien. 

Schepen Raf De Wolf antwoordt dat door het college is beslist dat elke vereniging die een 
binding heeft met de H. Kruisparochie de mogelijkheid heeft om gratis gebruik te maken van 
de kerk. De pingpongclub zit al meer dan 35 jaar in Hof ter Burst dus zij hebben zeker een 
binding met de parochie. Hij schetst de problematiek van de club. Hij zegt dat de nood hoog 
was en dat dit maar een tijdelijke oplossing is. Nadien zullen ze naar de nieuwe sportzaal 
verhuizen. De verwarmingskosten zullen worden aangerekend. Daar zal nog een 
verdeelsleutel voor worden opgesteld. 

Raadslid Freya Saeys vraagt op welk college dan is beslist dat de pingpongclub gebruik kon 
maken van het kerkgebouw.  

Schepen Raf De Wolf antwoordt dat dat is besproken geweest op een college. 

Raadslid Freya Saeys zegt dat dat te vaag is en dringt aan op een duidelijk antwoord. 

Schepen Raf De Wolf antwoordt dat het ter sprake is gekomen bij de variaronde na het 
college maar dat die zaken doorgaans niet genotuleerd worden. 
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Raadslid Freya Saeys zegt dat de uitbater van de ijspiste blijkbaar het bericht heeft gekregen 
dat hij zelf voor sponsoring moet zorgen en dat de verenigingen die een chalet uitbaten hun 
standgeld aan hem moeten betalen. Ze vraagt wat de gemeente dan eigenlijk nog doet. 

De burgemeester antwoordt dat de gemeente logistieke steun voorziet, voor de tent zorgt, 
elektriciteit voorziet en Sabam betaalt. De verenigingen betalen aan de uitbater van de piste 
omdat hij voorziet in de uitrusting en verlichting van het kerstdorp. De verenigingen zorgen 
ook elk om beurt voor een DJ. Hij licht de opstelling van het kerstdorp verder toe. 

Raadslid Freya Saeys stelt nog een aantal praktische vragen. 

De burgemeester antwoordt daarop. 

Raadslid Freya Saeys vraagt of deze manier van werken dan eigenlijk wel een besparing is. 

De burgemeester antwoordt dat er al twaalf à dertienduizend euro bespaard wordt omdat er 
geen PA moet worden voorzien. Daarnaast zijn er ook geen artiesten voorzien en is het 
bedrag voor Sabam aanzienlijk lager. Een aantal zaken zijn wel duurder zoals het voorzien 
van een gesloten tent maar uiteindelijk is het wel degelijk een besparing. 

Raadslid François Willems vraagt of er iets is beslist over de retributie voor de chalets. 

De burgemeester antwoordt dat de gemeente de chalets zal zetten maar die niet zal 
aanrekenen aan de verenigingen. 

Raadslid Jordi Stallaert vraagt hoe ver het staat met de werken aan het sanitair op de 
benedenverdieping het gemeentehuis. 

Schepen Raf De Wolf antwoordt dat er een aantal kosten zijn weggevallen en dat de werken 
vorderen. Tegen volgende week zou de vloer moeten gelegd zijn. Hij zegt dat de werken op 
schema liggen om eind november opgeleverd te worden. 

 

De zitting wordt gesloten om 21.10 uur. 
Gedaan in zitting datum als hierboven vermeld. 

 
Algemeen directeur 
[SIG02] 

 Voorzitter 
[SIG01]  

Luc Vermeir  Peter Huyck 

 


